


تقرير عن سوق المباركية بالانجليزي
يتعرّف الن دولة الكويت من خلال المؤسسات والفعاليات، وقد كان سوق المباركيّة واحداً من تلك المحطّات التجاريّة والسياحيّة التي يحرص الزوّار على الاستمتاع بأجوائها، وفي ذلك نتعرّف على تقرير مفصّل:
المقدمة
Kuwait contains many institutions on which the country's internal economy movement is based, and the Mubarakiya Market is one of the most prominent windows of Kuwait through which people know that country, as the market has wide importance as a metaphor for the number of commercial markets that include, and the symbolic and cultural value of the market, In addition to the historical extension that gives that institution a distinguished presence and a heritage dimension, the state maintained the heritage form of the market, and worked to keep pace with civilization at the same time.
الترجمة: تحتوي الكويت على العديد من المؤسسات التي تقوم عليها حركة الاقتصاد الداخلية للبلاد، ويُعتبر سوق المباركية أحد أبرز نوافذ الكويت التي يتعرّف النّاس من خلالها على تلك البلاد، حيث يحظى السوق بأهميّة واسعة كنايةً عن عدد الأسواق التجاريّة التي يشمل عليها، وعلى القيمة الرمزيّة والثقافيّة للسوق، بالإضافة إلى الامتداد التاريخي الذي يمنح تلك المؤسسة حُضورًا مميّزا وبُعدًا تراثيًا، فحافظت الدّولة على الشّكل التراثي للسوق، وعملت على مواكبة الحضارة في ذات الوقت.
العرض
The beginning of the Mubarakiya market was more than 125 years ago, as the ruler of the country, Sheikh Mubarak Al -Sabah, established a shop in the Qibla area to listen to the complaints of people and listen to their daily proposals, as that place developed into an official court that eliminates people in all differences, so the merchants gather near them to turn This market is to the largest commercial market in the Arabian Gulf, as it is the place where merchants meet to exchange goods, and the Mubarakiya market was named after Sheikh Mubarak Al -Sabah.
الترجمة: كانت بداية سوق المباركية قبل ما يزيد عن 125 عام، حيث أنشأ حاكم البلاد الشيخ مبارك الصباح دكانًا في منطقة القبلة للاستماع إلى شكاوي النّاس والاستماع إلى مقترحاتهم اليوميّة، حيث تطوّرت تلك الدّكانة إلى محكمة رسميّة تقضي بين النّاس في جميع الاختلافات، فصار التّجار يجتمعون قربها لتتحوّل هذه السّوق إلى أكبر سوق تجاري في الخليج العربي، فهو المكان الذي يلتقي به التّجار لتبادل البضائع، وقد سُمي سوق المباركيّة نسبة إلى الشّيخ مبارك الصباح.
The Mubarakiya Market has a wide popularity in Kuwait, and in the general Arab Gulf states, for many years of heritage, as the grandfather in Kuwait maintained the heritage of grandparents in design, at a time when civilization and development took into account, and many other markets, such as the market and market, are divided from the market Vegetables and fruits, the accessories market, in addition to the gold, formulation market and other events.
الترجمة: يمتلك سوق المباركيّة شعبية واسعة في الكويت، وفي عُموم دول الخليج العربي، عن سنوات طويلة من التراث، حيث حافظت الجدّولة في الكويت على تراث الأجداد في التصميم، في الوقت الذي راعت به الحضارة والتطوّر، ويتفرّع عن للسوق الكثير من الأسواق الأخرى، كسوق السّمك وسوق الخضروات والفواكه، وسوق الإكسسوارات، بالإضافة إلى سوق الذهب والمصاغ وغيرها من الفعاليات.
The Ramadan season is one of the distinctive seasons that show features on tourists and visitors in the Mubarakiya market with much forms, where the popular market is decorated, with pictures and Ramadan lanterns, and many products for Ramadan are presented, in addition to adopting new times for the work and special programs for restaurants and caffeines in market.
الترجمة: يُعتبر موسم شهر رمضان من المواسم المميّزة التي تظهر ملامحها على السّواح والزّوار في سوق المباركيّة بكثير منت الأشكال، حيث يتم تزيين السّوق الشّعبي، بالصّور وفوانيس رمضان، ويتم طرح العديد من المُنتجات الخاصّة بشهر رمضان، بالإضافة إلى اعتماد تواقيت جديدة للدوام وبرامج خاصّة للمطاعم والكافيات في السّوق. 
The importance of the blessed market lies in the place that contains all the things the person needs, as the tourist expressed their joy that they are able to find all the things they need in one place, in addition to other things that can carry the male about visiting Kuwait, as well as it is available in the market A number of cafes and restaurants that are based on the service of tourists and visitors at all time, as they branch from the market dedicated places for selling fish, perfumes, gifts, clothing, jaring, and others.
الترجمة: تكمن أهميّة سوق المباركة من كَونه المَكان الذي يحتوي على كافّة الأشياء التي يحتاجها الشّخص، حيث يُعبّر السّياح عن فرحتهم بأنهم قادرون على إيجاد كلّ الأشياء التي يحتاجونها في مكان واحد، بالإضافة إلى الأشياء الأخرى التي يُمكن أن تحمل الذّكرى عن زيارة الكويت، وكذلك يتوافر في السّوق عدد من المقاهي والمطاعم التي تقوم على خدمة السّياح والزّوار في كلّ وقت، حيث يتفرع عن السّوق أماكن مُخصصة لبيع الأسماك، والعطور والهدايا والألبسة، والتّحف، وغيرها.
الخاتمة 
The Mubarakiya market exceeds that it is a special place for trade, but it is the heart that beats in Kuwait, and it is the window that overlooks the history of the ancestors and the biography of the national memory that extends for hundreds of and perhaps for thousands of years. The beautiful between the windows of history and the stories of the past and the present, so that the story of that visit remains present in the memory of tourists after they left Kuwait to their country.
الترجمة: إنّ سوق المباركية يتعدّى كونه مكانًا خاصًا للتجارة وحسب، بل هو القلب الذي ينبض في الكويت، وهو النافذة التي تُطل على تاريخ الأجداد وسيرة الذّاكرة الوطنيّة التي تمتّد لمئات وربّما لآلاف السّنين، فزائر الكويت لا بدّ وأن يذهب إلى سوق المباركيّة كي يحصل على ساعات من التسوّق الجميل بين نوافذ التّاريخ وحكايات الماضي والحاضر لتبقى حكاية تلك الزيارة حاضرة في ذاكرة السّواح بعد مُغادرتهم الكويت إلى بلادهم.



